
考試當天  防疫措施  

1. 考試當天，只可以讓考生進入考場。
2. 考場會於每節考試完成後進行消毒及清潔。
3. 試場內必須戴上口罩。
4. 考務工作人員及考生須於進入試場前接受體温量度，並使用酒精搓手液消毒。
5. 監考員會要求體溫在攝氏 37.6 度或以上的考生離開試場，考試將當缺席。考生須聯絡本公司

申請補考。
6. 開考前，考生需在獲發的健康申報表格上申明體溫正常，並無不適 (如有任何上呼吸道疾

病也不准進場考試)。
7. 考生於考試前十四天內並未曾離開澳門及未曾與任何新冠病毒確診者或受強制隔離人士

有密切接觸。
8. 如考生於考試期間須接受強制檢疫而未能出席考試，應盡早聯絡本公司。
9. 如發現有考生拒絕合作或作出不實申報，聰穎教育會考慮對有關考生作出懲處，甚至取

消考試資格。

Precautionary Measures

1. Only candidates will be allowed inside the premises of test center.
2. The test center will be cleansed and disinfected after each session.
3. Examination personnel and candidates must put on surgical masks at ALL times inside the test 

center.
4. All examination personnel and candidates are required to measure their body temperature and

use alcohol sanitizers before entering the test center.
5. Candidates with body temperature exceeding 37.6°C are required to leave the test center and 

will be marked absent. Candidates should contact Smart Education to reschedule.
6. Before the start of the test, candidates are required to complete a declaration form indicating 

their body temperature and that they are not feeling unwell (candidates who display symptoms
of an upper respiratory tract infection are not allowed to take the test).

7. Candidates have not been out of Macao within 14 days prior to the day of test and have 
not been in close contact with persons with confirmed case of COVID-19 infection/ under 
compulsory quarantine.

8. Candidates who are unable to attend the tests due to compulsory quarantine should inform 
Smart Education as soon as possible.

9. Candidates refusing to cooperate or making false declaration may receive penalty or be 
disqualified from the test.
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